
 

 
 
 
 
Kære Alle  
 
Jeg stiller op til overlægeforeningens repræsentantskab igen, da jeg finder arbejdet meget vigtigt. 
Jeg har fungeret som næstformand i det Regionale OverlægeRåd Hovedstaden (RORH) siden 2018.  
 
Vi har haft en del udfordringer med bl.a. arbejdsmiljø, vagter, økonomi til efteruddannelse, samt 
ikke mindst OK24, og vi er langt fra færdige. 
Der skal helt sikkert også de kommende år kæmpes hårdt for at få de mange tanker bag 
overlægens rolle opfyldt som leder ude på de respektive afdelinger.  
Denne kamp vil jeg vil gerne fortsætte mhp. at give overlægen så gode forhold som muligt for at 
kunne skabe de bedste betingelser for god patientbehandling.  
Burnout blandt overlægerne er i denne forbindelse ikke blevet et mindre problem, og vi skal gerne 
snart finde en mere langsigtet løsning herpå. RORH kæmper for overlægernes arbejdsvilkår som 
Regionerne konstant sætter under pres, således ville vi uden RORH være stillet langt dårligere i 
dag, end vi er nu.  
 
Der skal herfra lyder en kraftig opfordring til alle om at deltage i dette arbejde, hvor intet skal 
tages for givet, om ikke på anden måde så i det mindste ved at stemme til dette valg, hvor 
opbakning fra baglandet betyder alt for os, der sidder og forhandler på Jeres vegne.  
 
Alle ønskes et godt valg!  
 
Med venlig hilsen  

Palle Miliam Overlæge, kirurg Gastroenheden Hvidovre Hospital 


